
 
 
 

 
 
 

 

  

 
 
 
Marcel Arens Beleidsmedewerker EZ: 06-25756076 
Beantwoording Artikel 51 vragen fractie PvdA.d.d.30 maart 2024 

 
 
Geachte fractie, 
 
Op 30 maart 2024 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld in het in het kader van artikel 
51 van het RvO. 
 
Hierbij ontvangt u de schriftelijke reactie van het college op deze vragen.  
De gemeenteraad ontvangt een kopie van deze brief.  

 

Onderwerp: Verdwijnen Post NL agentschap uit het dorp Bergen. 
 
 
Inleiding: Na de sluiting van het Postkantoor aan de Oude Prinsweg heeft 
Tabaksspeciaalzaak Drieënhuizen op de Stationsweg de functie van postagentschap van 
PostNL overgenomen. Maar hier is ook een eind aan gekomen: het echtpaar dat de zaak 
bezit gaat met pensioen. Het werk werd te zwaar tegen een te geringe vergoeding per 
pakket. 
Ook Kluswijs Bergen en Albert Heijn zijn gestopt met deze activiteiten.  
Dit betekent dat het dichtstbijzijnde agentschap van PostNL nu bij Kluswijs in Schoorl is. Een 
locatie die met het OV nauwelijks te bereiken is. 
Posterijen zijn geen overheidsstaak meer, deze sector is geprivatiseerd. Maar aan de 
andere kant hebben we het hier over het verdwijnen van een essentiële voorziening uit het 
dorp Bergen. De reis van Bergen naar het PostNL postagentschap Schoorl per OV is lang 
en zeker voor de oudere of minder valide dorpsgenoten bezwaarlijk. 
Dit leidt bij de fractie van de PvdA tot de volgende vragen: 
 
 
Vragen 
1. Is het College van mening dat, met het stoppen van het agentschap op de Stationsweg, 
een essentiële gemeenschapsvoorziening uit het dorp Bergen is verdwenen? 
 
Antwoord: De zorg die uit de vraag spreekt over het wegvallen van het PostNL agentschap 
uit de kern Bergen wordt zeker door ons college gedeeld. Hoewel wij er als college niet 
primair over gaan, vinden wij het een zorgelijke ontwikkeling. Voorzieningen als deze 
houden kernen zoals Bergen immers leefbaar en maken een essentieel onderdeel uit van 
een gezond lokaal ondernemersklimaat. Met het wegvallen van deze dienst verschraalt het 
voorzieningenniveau in het dorp en dat vinden wij een onwenselijke ontwikkeling.  
           
                                                   
 



 
 
 

 
 
 

 

 
 

2.Is de gemeente bereid om met PostNL in gesprek te gaan om te onderzoeken of er toch 
nog, wellicht met steun van de gemeente, een eenvoudige voorziening in het dorp getroffen 
kan worden zodat de Bergenaren daar weer pakketjes kunnen afhalen of brengen? 
 
Antwoord: Ons college heeft na melding van het wegvallen van deze dienst direct al contact 
gezocht met PostNL om te bespreken hoe deze dienst alsnog voor de kern Bergen 
behouden kan worden. Wij zoeken momenteel samen met Post NL naar geschikte locaties 
voor een bemand of onbemand  pakketpunt in het dorp. Daarbij heeft een bemand Post NL 
punt de voorkeur. Zodra een nieuwe locatie gevonden is, delen wij dat met de inwoners en 
uw raad.   

 
 

Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van de gemeente Bergen 
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mr. M.N. (Martijn) Schroor  
secretaris 

L.Hj. (Lars) Voskuil 
burgemeester 

 
 
 
 
 
 
 
Kopie : de leden van de gemeenteraad  
 
 


